
1 
 

Projekt 

Protokół Nr VIII/2019 

z   Sesji Rady Gminy Malechowo 

odbytej w dniu 09 kwietnia 2019 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 

 

 

Początek  sesji : 

- godz. 1000 

 

Zakończenie sesji : 

- godz. 1050 

VIII sesja Rady Gminy odbywała się według następującego porządku: 

 

 Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

6. Wolne wnioski. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Malechowo dla działek nr 394/2 i 394/3 w obrębie ewidencyjnym Pękanino, gm. 

Malechowo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Malechowie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

nauczycieli przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla bezdomnych.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na 

lata 2019-2029. 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Rady Gminy Malechowo z dnia 18 marca 2019 r.  

w sprawie połączenia przedszkola i szkoły podstawowej w zespół szkolno – przedszkolny. 

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Rady Gminy z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie  nadania 

statutu Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu w Malechowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 

leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

23. Odpowiedzi na wolne wnioski. 

24. Zakończenie Sesji. 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

W VIII sesji Rady Gminy zwołanej przez Przewodniczącego Rady Gminy zgodnie ze 

Statutem Gminy Malechowo oraz ustawą o samorządzie gminnym,  udział wzięło 13 Radnych: 

Wiesław Rosiński, Paweł Zając, Renata Jarotek, Joanna Grycko, Beata Hetmańska, Lila Kępska,  

Krystyna Nieradka, Anetta Wiącek, Eugeniusz Hamplewski, Mateusz Wiącek, Monika Chruszcz, 

Małgorzata Zosiuk, Władysław Wesołowski. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W obradach uczestniczyli: Wójt Gminy Malechowo Radosław Nowakowski, Sekretarz Gminy 

Halina Skaza, Skarbnik Gminy Sylwia Piechota, Radca Prawny Jarosław Sasin, Kierownicy 

Referatów: Artur Guz, Tadeusz Chylewski, Zdzisława Kubiak, Komendant Straży Gminnej Marek 

Januszewski, Dyrektorzy Szkół, Dyrektor Przedszkola oraz zaproszeni goście i Sołtysi.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Malechowo przywitał wszystkich przybyłych, po czym otworzył VII 

Sesję Rady Gminy Malechowo VIII Kadencji. Następnie stwierdził obecność 13 Radnych 

obecnych na Sesji, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z projektami uchwał zostało dostarczone Radnym 

w terminie zgodnym ze statutem. Zawiadomienie o sesji  zostało również przekazane Sołtysom. 

Dowód zwołania sesji stanowi załącznik nr 4, 5, 6 i 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 Wnioski  w sprawie zmian w porządku obrad 

 

Wójt Gminy Radosław Nowakowski zgłosił wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku obrad 

dwunastu projektów uchwał. Wyjaśnił, że osiem projektów uchwał dotyczy inkasentów, kolejne to 

zmiany w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok, zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Malechowo na lata 2019-2029, uchwała o zmianie uchwały Rady Gminy Malechowo z dnia 

18 marca 2019 r. w sprawie połączenia przedszkola i szkoły podstawowej w zespół szkolno – 

przedszkolny,  uchwała o zmianie uchwały Rady Gminy z dnia 18 marca 2019r. w sprawie  nadania 

statutu Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu w Malechowie. 
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Ad. 3 Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku Wójta Gminy o wprowadzenie do 

porządku obrad VIII Sesji Rady Gminy dwunastu projektów uchwał. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za przyjęciem protokołu głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie przyjęcia wniosku Wójta Gminy stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy 

Malechowo. Każdy Radny mógł zapoznać się z treścią protokołu, dokument był dostępny w Biurze 

Rady oraz na stronie internetowej Urzędu Gminy w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za przyjęciem protokołu głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami, które 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 6 Wolne wnioski. 

 

Sołtys Sołectwa Drzeńsko Regina Łysko zwróciła się do Wójta Gminy z prośbą  

o poinformowanie jej w jakim terminie będzie remontowana droga prowadząca z Zalesia do 

Żytnika, ponieważ chciałaby przybyć w tym czasie na miejsce prac i zaznaczyć ubytki, które 

należy naprawić.  
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Wójt Gminy Radosław Nowakowski wyjaśnił, że harmonogram prac związany z remontem dróg 

gminnych jest u Kierownika Pana Artura Guz, dodał, że po sesji można zapoznać się  

z harmonogramem. 

 

Sołtys Sołectwa Borkowo Renata Bilińska zwróciła się do Radnego Powiatu Kazimierza 

Szewczuk z prośbą o wyjaśnienie sprawy ponieważ do Powiatu zostało złożone pismo z prośbą  

o remont drogi powiatowej z Lejkowa do Borkowa, która jest w złym stanie technicznym  

i wymaga pilnego remontu. Poinformowała, że otrzymała w odpowiedzi pismo, w którym 

wyjaśniono, że droga z Lejkowa do Borkowa zostanie wyremontowana w przyszłym roku. 

Natomiast po ostatnim posiedzeniu komisji otrzymała kolejne pismo z powiatu z którego wynika, 

że droga nie zostanie wyremontowana. Poprosiła o wyjaśnienie, ponieważ w Radzie Powiatu z 

Gminy Malechowo zasiada trzech Radnych, którzy zagłosowali przeciwko wyremontowania drogi 

powiatowej na terenie Gminy Malechowo. 

 

Radny Powiatu Kazimierz Szewczuk wyjaśnił, że nie głosowali na Sesji Rady Powiatu nad 

harmonogramie napraw dróg, a nad przyjęciem odpowiedzi na interpelacje jaka była złożona. 

Poprosił o nie zarzucanie im jako Radnym Powiatu, że byli przeciwko głosowaniu za zmianą 

harmonogramu remontu dróg, gdyż głosowali jedynie za przyjęciem odpowiedzi na interpelacje. 

Wyjaśnił również, że na Sesji nie było tematu remontu dróg, rozmowy dotyczyły odpowiedzi na 

interpelacje, czyli czy Radni zgadzają się z interpelacją, a to są dwa odrębne zagadnienia. 

 

Radna Gminy Malechowo Joanna Grycko odniosła się do wypowiedzi Radnego Powiatu, 

wyjaśniła, że zarówno ona jak i wszyscy mieszkańcy mają ogromny żal, ponieważ Gmina 

Malechowo w Radzie Powiatu ma trzech Radnych, którzy powinni wspierać naszą gminę we 

wszystkich działaniach i sprawach z nią związanych. 

 

Radny Powiatu Kazimierz Szewczuk wyjaśnił, że na obecnym posiedzeniu jest on sam jako 

przedstawiciel rady Powiatu, pozostali Radni Powiatu nie są obecni. Stwierdził, że jest Radnym 

Powiatu na którego w wyborach „nie głosowaliście”, otrzymał po parę głosów w Ostrowcu  

i Lejkowie. Uważa, że w czasie wyborów mieszkańcy wyrazili swoją opinię, co do jego osoby,  

a obecni na posiedzeniu wszystkie problemy i pretensje kierują do jego osoby. Dodał, że dla 

Powiatu Sławieńskiego zostały bardzo mocno ograniczone środki na remonty dróg. Wyjaśnił, że 

na terenie powiatu jest do wyremontowania droga prowadząca ze Słowina w kierunku Jeżyc, która 

praktycznie nie istnieje, a powiat musi wykonać tą inwestycję, a nie ma na to środków. Oznajmił, 

że jest Radnym Powiatu i musi myśleć o wszystkich miejscowościach znajdujących się na całym 

terenie powiatu, zarówno Gminy Malechowo, jak i innych. Została powołana po raz pierwszy w 

historii powiatu komisja objazdowa, która ma na celu ocenić stan dróg. Natomiast  

z tak małym budżetem jakim dysponuje Powiat nie ma możliwości wszystkiego wykonać. 

Zdeklarował, że będzie się starał po komisji objazdowej, w której również zadeklarował się wziąć 

udział Wójt, zrealizować w pierwszej kolejności najpilniejsze sprawy. 
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Radny Gminy Paweł Zając skierował pytanie do Radnego Powiatu i porosił o wyjaśnienie, jakie 

zostały poczynione kroki w celu pozyskania środków na budowę czy remonty dróg. Dodał, że  

z samego budżetu, którym dysponuje Powiat, to nie ma możliwości wiele wykonać. Gmina 

Malechowo przez drugą kadencję została odrzucona i zapomniana  przez Powiat. 

 

Radny Gminy Władysław Wesołowski dodał, że nie jest upoważniony do tego żeby mówić 

Radnemu Powiatu co należy zrobić na drogach, ale sugeruje, że powinien rozliczyć osoby 

odpowiedzialne za stan dróg w powiecie. Stwierdził, że teraz komisja pojedzie w teren poczyni 

kroki w tym kierunku, ale co do tej pory robili pracownicy odpowiedzialni za drogi powiatowe. 

Dodał, że Wójt Gminy Malechowo przedstawił sprawozdanie, w którym wyjaśnił, że na terenie 

Gminy Malechowo na drogach gminnych są już prowadzone prace remontowe, a komisja z 

powiatu dopiero pojedzie w teren oglądać stan dróg.  

 

Radna Gminy Anetta Wiącek oznajmiła, że poczuła się zażenowana wypowiedzią Radnego 

Powiatu Pana Kazimierza Szewczuk gdy powiedział, że „nie głosowaliśmy na niego”. Dodała, że 

Pan Kazimierz Szewczuk otrzymał mandat z Gminy Malechowo do Rady Powiatu i powinien 

poczuwać się w stosunku do jej mieszkańców, że powinien działać dla ich dobra. Oznajmiła, że 

nie wyobraża sobie jak można zagłosować przeciwko swojej gminie. 

 

Radna Gminy Joanna Grycko dodała, że bez względu na wszystko Radni Powiatowi powinni za 

Gminą Malechowo stać „murem”.   

 

  

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Malechowo dla działek nr 394/2 i 394/3 w obrębie ewidencyjnym 

Pękanino, gm. Malechowo. 

 

Przewodniczący Wiesław Rosiński przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 

podjęcie uchwały w sprawie uchylenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Malechowo dla działek nr 394/2 i 394/3 w obrębie ewidencyjnym Pękanino, gm. 

Malechowo. 

 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że projekt uchwały w sprawie uchylenia części 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Pękanino dotyczy działek, 

gdzie znajduje się dawny sklep. Chodzi o to aby powrócić do studium uwarunkowań gdzie będzie 

można wydać warunki zabudowy i będzie można na tym obiekcie umieścić funkcje mieszalną.  

W tym momencie na działkach obowiązuje funkcja usługowo – handlowa, aby umożliwić 

zamieszkanie lokatorom konieczne jest przekształcenie i została przeprowadzona w tym kierunku 

pełna procedura planistyczna łącznie ze skutkami finansowymi. Dodał, że na komisji Pani 

urbanistka wszystko wyjaśniła, jak również to, że wiążą się z tą zmianą skutki finansowe, które 

dotyczą wysokości podatków. Negatywny skutek finansowy dla gminy jest taki, że istnieje różnica 

w kwocie wysokości podatku od mieszkań, a od działalność gospodarczej.  
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchylenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Malechowo dla działek nr 394/2 i 

394/3 w obrębie ewidencyjnym Pękanino, gm. Malechowo. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwały w sprawie uchylenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Malechowo dla działek nr 394/2 i 394/3 w obrębie ewidencyjnym Pękanino, gm. Malechowo. 

zostały przyjęte. 

 

Uchwała w  sprawie uchylenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Malechowo dla działek nr 394/2 i 394/3 w obrębie ewidencyjnym Pękanino, gm. Malechowo. 

została podjęta, nadano jej Nr VIII/49/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie uchylenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Malechowo dla działek nr 394/2 i 394/3 w obrębie ewidencyjnym Pękanino, 

gm. Malechowo stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Malechowie. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że jednym z organów naszego Zakładu Opieki Zdrowotnej jest Rada Społeczna 

Zakładu Opieki Zdrowotnej. Osoby wchodzące w skład rady to jeden przedstawiciel wojewody, który 

jest wyznaczany do takiej rady, natomiast pozostałe osoby są wyznaczane przez Wójta. Rada 

Społeczna ZOZ ma swoje określone kadencje i poprzedniej Rady kadencja upłynęła 14 lutego br. W 

związku z tym została wysłana  prośba do wojewody o wytypowanie przedstawiciela. Osoba została 

wytypowana i na dzień dzisiejszy został skompletowany skład rady. Projekt uchwały dotyczy 

przyjęcia lub odrzucenia składu Rady Społecznej ZOZ przez Radę Gminy.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie uchwalenie uchwały w sprawie 

powołania Rady Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej w Malechowie. 

 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za głosowało: 13 
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Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0. 

  

Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej w Malechowie zostało 

przyjęte. 

 

Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej Zakładu Opieki Zdrowotnej w Malechowie 

została podjęta, nadano jej Nr VIII/50/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie powołania Rady Społecznej Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Malechowie. stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

nauczycieli przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela. 

 

Kierownik Tadeusz Chylewski wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy ustalenia wysokości etatu 

nauczycieli, którzy pracują z dziećmi w grupach mieszanych, czyli 5 i 6 letnich. Ustawodawca 

przewidział ile godzin ma pracować nauczyciel z dziećmi 6 letnimi, tj. 22 godz., przewidział ilość 

godzin pracy z dziećmi 5 letnim tj. 25 godz., natomiast nie została przewidziana sytuacja, że grupy 

mogą być mieszane. W związku z tym do Rady Gminy należy ustalenie wysokości etatu 

nauczyciela pracującego w grupie mieszanej i zaproponowaliśmy 25 godz. 

 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

 

Prowadzący obrad Wiesław Rosiński przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

nauczycieli przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 1 

Radny Mateusz Wiącek wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli 

przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela została przyjęta. 

 

Uchwała w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli 

przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela została podjęta, 

nadano jej Nr VIII/51/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycieli przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 

Nauczyciela stanowi  załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla bezdomnych. 

 

Wójt Gminy Radosław Nowakowski wyjaśnił, że jest to spełnienie wymogu ustawowego, Rada 

Gminy ma obowiązek ustalenia zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

bezdomnych. Aktualnie dotyczy to ośmiu osób, które ostatni meldunek miały na terenie Gminy 

Malechowo, a obecnie są umieszczone w schronisku dla bezdomnych 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla bezdomnych. 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku 

dla bezdomnych została przyjęta. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schronisku dla bezdomnych, została podjęta, nadano jej Nr VIII/52/2019. Uchwała stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla bezdomnych, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok. 

 

Skarbnik Gminy Sylwia Piechota wyjaśniła, że zmiany dotyczą wprowadzenia pożyczki 

Stowarzyszenia dla Ziemi Malechowskiej na dofinansowanie zadania „Promocja Gminy 

Malechowo i ŚGD poprzez wydanie folderu promocyjnego” w wysokości 9 800,00 zł. Zmiany 

również dotyczą projektu dla dobra dzieci i rozwój trzynastu placówek wsparcia dziennego w 

Gminie Malechowo w związku z niezrealizowaniem wydatków w 2018 roku. Zostało również 

wprowadzone zadanie inwestycyjne na rozbudowę świetlicy wiejskiej w Sulechowie w wysokości 

14 000,00 zł. z przeznaczeniem na skompletowanie dokumentacji projektowej. 

 

Radna Anetta Wiącek poprosiła o wyjaśnienia jaka jest łączna kwota za folder promocyjny 

ponieważ wymieniona kwota 9 800,00 zł to dofinansowanie.  
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Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że całkowita koszt za folder promocyjny gminy wynosi 

11 000,00 zł. Stowarzyszenie otrzyma refundację w wysokości 9 800,00 zł i te środki zostaną 

przekazane  na konto gminy. Dodał, że Stowarzyszenie nie posiada na swoim koncie środków w 

związku z tym jest ta dotacja. Gmina poniesie w związku z folderem koszt w wysokości 2 000,00 

zł, natomiast kwota 9 800,00 zł. zostanie pożyczona Stowarzyszeniu. Po zrealizowaniu zamówienia 

rozliczenie zostanie przedstawione  do Środkowopomorskiej Grupy Działania, która przekaże 

środki w wysokości 9 800,00 zł. dla Stowarzyszenia dla Ziemi Malechowskiej, które zwróci 

pożyczkę na konto gminy. 

 

Radna Anetta Wiącek poprosiła o wyjaśnienie w jakim nakładzie zostanie wydrukowany folder oraz 

dla kogo będzie rozdawany. 

 

Wójt Gminy Radosław Nowakowski wyjaśnił, że folder promocyjny gminy zostanie wydrukowany 

w nakładzie 2 000 szt. i jego główną rolą będzie promocja gminy, więc będzie rozpowszechniany 

na „zewnątrz”, by promować gminę wśród osób spoza gminy, jak również będzie dostępny dla 

mieszkańców gminy.      

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Prowadzący obrady Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 1 

Radna Krystyna Nieradka wstrzymała się od głosu. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok została przyjęta. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 rok, została podjęta, 

nadano jej Nr VIII/53/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2019 

rok stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Malechowo na lata 2019-2029. 

 



10 
 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że przy uchwale ze zmianami w budżecie zawsze jest 

uchwalana wieloletnia prognoza finansowa. Jest to projekt uchwały ściśle powiązany z uchwałą w 

sprawie zmian w budżecie i wynika ona ze zmian ujętych w uchwale budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2019-2029. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2019-

2029 została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 

2019-2029, została podjęta, nadano jej Nr VIII/54/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Malechowo na lata 2019-2029, stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Rady Gminy Malechowo z dnia 18 marca 2019 r. 

w sprawie połączenia przedszkola i szkoły podstawowej w zespół szkolno – przedszkolny. 

 

Wójt wyjaśnił, że zmieniamy uchwałę, która na poprzedniej sesji była już podejmowana. 

Merytorycznie się nie zmieniła, natomiast uległ zmianie tryb wejścia uchwały w życie.  

W uchwale podjętej na ostatniej sesji był zapisany tryb, który mówił, że „uchwała wchodzi  

w życie po upływie 14 dni od publikacji w Dzienniku Urzędowym”, w uchwale zmieniającej 

natomiast zapis brzmi „uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. Spowodowane jest to tym, że 

podejmowana uchwała na dzień dzisiejszy nie jest uznawana za prawo miejscowe i nie podlega 

publikacji.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały o zmianie uchwały 

Rady Gminy Malechowo z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie połączenia przedszkola i szkoły 

podstawowej w zespół szkolno – przedszkolny. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
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Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Uchwała o zmianie uchwały Rady Gminy Malechowo z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie 

połączenia przedszkola i szkoły podstawowej w zespół szkolno – przedszkolny została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała o zmianie uchwały Rady Gminy Malechowo z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie 

połączenia przedszkola i szkoły podstawowej w zespół szkolno – przedszkolny, została 

podjęta, nadano jej Nr VIII/55/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania o zmianie uchwały Rady Gminy Malechowo z dnia 18 

marca 2019 r. w sprawie połączenia przedszkola i szkoły podstawowej w zespół szkolno – 

przedszkolny,  stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad.14 Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Rady Gminy z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie  

nadania statutu Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu w Malechowie. 

 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że również należy zmienić uchwałę, która na poprzedniej 

sesji była już podejmowana, w której Rada Gminy nadała statut Zespołowi Szkolno- 

Przedszkolnemu w Malechowie, w którym było napisane, że wszelkie zmiany wprowadza Wójt,  

a w zmieniającej ujęte jest, że na czas kadencji zmiany może wprowadzać Rada Pedagogiczna 

Zespołu. 

 

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały o zmianie uchwały 

Rady Gminy z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie  nadania statutu Zespołowi Szkolno-

Przedszkolnemu w Malechowie. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Uchwała o zmianie uchwały Rady Gminy z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie  nadania statutu 

Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu w Malechowie została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała o zmianie uchwały Rady Gminy z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie  nadania statutu 

Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu w Malechowie, została podjęta, nadano jej  

Nr VIII/56/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania o zmianie uchwały Rady Gminy z dnia 18 marca 2019 r. w 

sprawie nadania statutu Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu w Malechowie, stanowi załącznik 

nr 26 do protokołu. 
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Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to projekt uchwały który dotyczy dwudziestu inkasentów, którzy nie 

są radnymi. W tej uchwale również uchylana jest uchwała podejmowana na ostatnie sesji. 

Spowodowane jest to wpłynięciem pisma dotyczącego wszczęcia postępowania nadzorczego w 

związku z wątpliwościami, czy Radny będący inkasentem powinien głosować nad uchwałą, która 

określa jego interes. Aby nie zmieniać inkasentów wyznaczonych na dany obszar w tym celu 

zostaną podjęte nowe uchwały. Wójt dodał, że nad uchwałą dotyczącą dwudziestu inkasentów nie 

pełniących funkcji radnego będą głosować wszyscy Radni Gminy, a nad uchwałami pozostałymi, 

które dotyczą inkasentów pełniących funkcję radnego, Radny, którego będzie dotyczyła uchwała 

nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

 

Na wniosek Radcy Prawnego Jarosława Sasin Przewodniczący zarządził 3 minuty przerwy. 

Po przerwie Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad odczytał projekt uchwały  

i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie poboru 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso została przyjęta. 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, została podjęta, nadano jej Nr VIII/57/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 
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Przewodniczący dodał, że projekt uchwały dotyczy inkasenta Radnej Beaty Hetmańskiej, która 

przy głosowaniu nad tym projektem uchwały nie będzie brała udziału. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie poboru 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia 

inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, została przyjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, została podjęta, nadano jej Nr VIII/58/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Przewodniczący dodał, że projekt uchwały dotyczy inkasenta Radnego Mateusza Wiącek, który 

przy głosowaniu nad tym projektem uchwały nie będzie brał udziału. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały  w sprawie poboru 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia 

inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 
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Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso., została przyjęta. 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, została 

podjęta, nadano jej Nr VIII/59/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Przewodniczący dodał, że projekt uchwały dotyczy inkasenta Radnej Krystyny Nieradka, która 

przy głosowaniu nad tym projektem uchwały nie będzie brała udziału. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, została przyjęta. 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, została podjęta, nadano jej Nr VIII/60/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 



15 
 

 

Ad.19 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Przewodniczący dodał, że projekt uchwały dotyczy inkasenta Radnej Joanny Grycko, która przy 

głosowaniu nad tym projektem uchwały nie będzie brała udziału. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, została przyjęta. 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, została podjęta, nadano jej Nr VIII/61/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 35 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Ad.20 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Przewodniczący dodał, że projekt uchwały dotyczy inkasenta Radnego Władysława 

Wesołowskiego, który przy głosowaniu nad tym projektem uchwały nie będzie brał udziału. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  
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Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, została przyjęta. 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, została podjęta, nadano jej Nr VIII/62/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 37 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Ad.21 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Przewodniczący dodał, że projekt uchwały dotyczy inkasenta Radnej Anetty Wiącek, która przy 

głosowaniu nad tym projektem uchwały nie będzie brała udziału. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, została przyjęta. 
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Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, została podjęta, nadano jej Nr VIII/63/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 39 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

 

Ad.22 Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 

Przewodniczący dodał, że projekt uchwały dotyczy inkasenta Radnego Eugeniusza 

Hamplewskiego, który przy głosowaniu nad tym projektem uchwały nie będzie brał udziału. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego  

w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso, została przyjęta. 

Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego  

i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, została podjęta, nadano jej Nr VIII/64/2019. Uchwała stanowi załącznik nr 41 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz radnych z głosowania w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso, stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Ad.23 Odpowiedzi na wolne wnioski. 

 



18 
 

Wolne wnioski były omawiane w trakcie sesji. 

 

Wójt Radosław Nowakowski na koniec dodał jeszcze, że odbędzie się objazd komisji po drogach 

powiatowych, które są w złym stanie technicznym. Drogi gminne również wymagają napraw i 

oznajmił, że są pomysły rządowe na drogi regionalne. Czekamy na decyzje na dofinansowania na 

drogi, ale dopóki nie ma podpisanej umowy to nic nie jest niestety pewne, zatem należy cierpliwie 

czekać. 

 

Radna Renata Jarotek odniosła się jeszcze, co do problemu dróg, a konkretnie drogi prowadzącej  

z Niemcy do Kusic odnośnie której składane było pismo z prośbą do Powiatu o remont tej drogi. 

W odpowiedzi Powiat wyjaśnił, że droga zostanie naprawiona za trzy lata, uzasadniając, że w 

pierwszej kolejności są brane pod uwagę do remontu drogi nadmorskie. Dodała, że droga z 

Niemicy do Kusic za trzy lata może już nie istnieć, ponieważ już teraz jest w bardzo złym stanie 

technicznym i ciężko jest się nią poruszać.   

 

Radny Eugeniusz Hamplewski zgłosił wniosek do radnego Powiatu dotyczący tablic 

informacyjnych przy wjeździe do miejscowości, że są zniszczone, nieczytelne, a w niektórych 

miejscach nie ma ich wcale.  

 

Ad. 24 Zakończenie Sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Rosiński podziękował wszystkim za przybycie 

i zakończył obrady VIII sesji Rady Gminy Malechowo. 

     

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Wiesław Rosiński 

 

Protokołowała: Katarzyna Lewczuk 
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